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0. UN NOU CICLE EN UNA CONJUNTURA COMPLICADA

A Barcelona, com a la resta de ciutats, l’activitat municipal està marcada cada quatre anys pels cicles electorals, i ara ens trobem en aquesta situació.
Quan ha canviat el color polític de l’Ajuntament, ho fan fet moltes de les polítiques municipals i, sobretot, han caigut projectes en els que portàvem molt
de temps treballant. A més, els anys electorals solen ser de baixa activitat, de negociacions més que de realitats. Tot això, que sabem per experiència,
reforça el convenciment que la tasca de la Favb i del conjunt del moviment veïnal és estructural, de llarga durada, d’insistència en processos essencials i
no condicionada, quant a demandes i propostes, als vaivens electorals. Però sabem que la situació política de cada moment és un condicionant
important.

A les turbulències de la política municipal cal afegir que, un cop més, estem en una situació molt complicada socialment. Les jornades celebrades l’any
passat ens van servir per reflexionar sobre alguns del problemes estructurals que afecten la nostra vida, especialment la crisi ecològica en els seus
diversos i canviants impactes (canvi climàtic, contaminació, sequera, etc.), i les creixents desigualtats generades pel model econòmic imperant, per la
persistència del patriarcat, per les polítiques migratòries i el racisme latent... Desigualtats que tenen el seus impactes en la precarietat laboral, l’accés a
l’habitatge, les malalties mentals, les discriminacions que pateixen determinats col·lectius, les càrregues de treball, etc. I a tots aquests problemes
estructurals s’hi afegeix una situació econòmica marcada per la inflació, per l’amenaça del retorn de les polítiques d’ajust econòmic i d’una nova crisi
financera. S’acumulen les dificultats, la majoria generades molt lluny dels nostres barris, però que acaben tenint un impacte, a vegades brutal, en les
condicions de vida de la majoria.

Tornem a estar en una fase de grans incerteses, en la que caldrà concentrar-se en allò essencial i treballar amb una mirada llarga: per enfortir el
moviment veïnal i el teixit social dels barris; per reforçar les cultures de la igualtat enfront dels brots racistes, autoritaris i insolidaris; per avançar en
propostes que permetin afrontar els impactes estructurals a cada barri; per exigir que es compleixin els projectes aprovats; per avançar en una
participació real de la ciutadania.

Pot semblar molt ambiciós. Sabem que tot costa molt d’esforç i que els avenços són lents. Però sabem que moltes de les nostres conquestes han resultat
cabdals per millorar els nostres barris i generar convivència. Per això ens cal reconèixer les nostres debilitats i treballar per superar-les. Ara, més que mai,
és necessari practicar el lema “Pensar globalment, actuar localment”.  

El que segueix és una proposta de línies de treball per orientar la nostra tasca.
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REFORÇAR LA FAVB: EL MOVIMENT VEÏNAL I MÉS ENLLÀ

Millorar la relació entre la Junta de la Favb i l’equip tècnic, especialment en l’àrea de comunicació.
Adequar les activitats de l’Escola Veïnal a les necessitats dels barris.
Regularitzar les reunions periòdiques per districtes.
Treballar perquè el programa Barri espai de convivència (BEC) i el projecte Totes Som Punt Lila serveixin per reforçar el paper de les AV al teixit social
dels seus barris.
Reforçar els recursos de l’entitat per poder millorar el suport als barris.
Promoure un procés d’acollida a nous i noves activistes.

Fomentar i animar la participació activa del veïnat i incrementar la base social de les associacions.
Articular una densa xarxa social a cada barri i a nivell de ciutat.

1.

Per afrontar tota aquesta feina ens cal organització, i persones dedicades a tirar-la endavant. Ens cal tant enfortir la Favb, per garantir una presència a
escala de ciutat i serveis bàsics per al conjunt de les activitats federades, com reforçar les entitats veïnals de cada barri.

Ens els darrers anys ja s’han dut a terme moltes iniciatives que s’han mostrat profitoses, que abordaven tant l’organització interna de la Favb com la seva
relació amb la resta d’organitzacions.

Cal seguir treballant en aquesta línia, especialment en aspectes com:

Som conscients que el moviment veïnal, a l’igual que d’altres moviments socials, ha de donar resposta a qüestions complicades -el necessari relleu
generacional, el debilitament de la participació activa, les pressions de les elits econòmiques sobre els moviments socials-, i treballar amb nous
moviments i organitzacions que han anat sortint al llarg dels darrers anys.

En aquest sentit, cal portar les iniciatives en una doble direcció:

Partirem del debat fet a la mateixa assemblea per detectar les necessitats més clares en aquesta direcció. Es realitzaran actes orientats als sectors on hi
ha més possibilitats de fomentar activisme i compromís. I, degut a que el problema és comú a moltes altres entitats socials, es desenvoluparà un treball
de cooperació amb elles en el marc de la nostra participació al Consell d’Associacions de Barcelona (CAB).

Es mantindrà el treball de cooperació amb diferents col·lectius i entitats amb les quals portem molt de temps col·laborant en moltes campanyes. Es
treballarà per veure com es poden integrar a la Favb col·lectius no específicament territorials, però que ens ajuden a fer un treball en molts dels camps en
què hi estem implicats. També es promourà que aquest treball d’enfortiment es desenvolupi a nivell de barri i de districte.

I es continuaran fent les activitats habituals de participació institucional i de promoció de les coordinadores de districte.
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2. ABORDAR LES QÜESTIONS DE FONS: INFLUIR EN LA ELABORACIÓ DEL PAM

Tenim una acumulació de qüestions que a cada barri tenen una major o menor incidència i que es manifesten de forma diversa. Però tenir una imatge
general ens permet pensar en les accions que ha de treballar la Favb a nivell de ciutat a la vegada que poden servir com a guia per a les activitats a cada
barri.

Presentarem els temes prioritaris que considerem que hauria d’abordar el nou Ajuntament, i que es poden resumir en l’objectiu d’encarar les diferents
crisis que tenim al davant (de desigualtats, ecològica, d’habitatge, econòmica), així com en la necessitat de completar les velles necessitats i
reivindicacions dels barris, enfortir la cohesió social i millorar la participació.

Les demandes estructurals depassen el marc municipal, per això també la nostra activitat ha d’orientar-se a desenvolupar aliances i projectes amb
d’altres organitzacions, tant veïnals (CONFAVC, CEAV) com d’altra mena, i dirigir-les tant a la Generalitat com al Govern central.

Però, en la mesura que el nostre àmbit principal de treball és Barcelona, hem de treballar perquè el proper Pla d’Actuació Municipal (PAM) contempli
accions orientades a afrontar aquestes problemàtiques. I per això una feina prioritària d’enguany ha de ser l’elaboració de demandes clares per incloure
al PAM a nivell de barri, districte i ciutat. I sortejar les limitacions de l’actual model de participació per guanyar veu.

En la mateixa línia, volem treballar una proposta sobre participació que afronti les mancances i limitacions del model actual, especialment la necessitat de
reconeixement de la participació organitzada i les carències deliberatives que tenen els processos participatius, on ara predomina el vot individual.

Un dels projectes d’aquest any és crear una comissió de treball sobre polítiques socials, cada cop més substancials en les vides dels barris, amb l’objectiu
de realitzar un balanç de la situació (què funciona i què no), i de l’experiència dels Plans de Barris. Tenim una interlocució amb Serveis Socials i participem
al Consell de Benestar Social i a l’Acord Ciutadà per una Barcelona Inclusiva, però ens cal reforçar aquest treball per poder guanyar veu i ajudar a orientar
les polítiques socials en la bona direcció.

PLA DE TREBALL FAVB

3. MANTENIR I REFORÇAR LES LINIES DE TREBALL DE LLARGA DURADA

Moltes de les nostres activitats suposen un treball persistent de reflexió, proposta i intervenció en àmbits molt diferents. Es tracta, un cop més, de
mantenir i reforçar aquesta feina.

Comissions i grups de treball

Algunes comissions de la Favb aborden problemes més generals i d’altres més específics, però totes elles tracten temes rellevants per als barris. Es tracta
de organitzar-nos de la forma més eficient possible i seleccionar les vies de treball més prometedores o més urgents.

Adequar els equipaments i serveis sanitaris a les noves necessitats socials, reforçant especialment l’Atenció Primària i la cronicitat.

Insistir en la desfragmentació i des-atomització de la provisió de la cartera de serveis d’Atenció Primària, Salut Mental, Sociosanitari i Rehabilitació, i
millorar la coordinació entre tots ells i amb els Serveis Socials municipals.

Fer el seguiment de la represa de l’activitat sanitària post pandèmia i de la implementació de les nostres propostes de participació als centres.

Incidir en els òrgans gestors per a la transparència i rendiment de comptes amb l’horitzó cap a una integració en la xarxa pública dels proveïdors i
serveis (Primària, Hospitals, Sociosanitaris, Salut Mental, Rehabilitació i Serveis Socials).

Treballar per la difusió i debat de les nostres propostes a l’Escola de la Favb i establir aliances amb els moviments per la defensa de la sanitat pública.

COMISSIÓ DE SALUT

La Comissió de Salut vol mantenir la seva activitat de manera participativa i oberta a totes les associacions veïnals, amb els objectius següents:

Fer el seguiment de les polítiques de transport públic en les seves diverses variants: línia 9 del metro, xarxa de busos, busos de barri.

Abordar els impactes de la mobilitat en la vida quotidiana del barris: problemes lligats al FC Barcelona, contaminació, etc.

Organitzar una jornada de treball per abordar els problemes de la mobilitat d’una forma integral, un treball conjunt amb les vocalies d’Urbanisme i
Ecologia i amb altres entitats de la ciutat. 

COMISSIÓ DE MOBILITAT

L’objectiu d’enguany es consolidar un grup de treball que treballi la mobilitat de manera integral, amb els objectius de:
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Justícia espacial i justícia social.
Ciutat saludable: factors mediambientals i psíquics.
El diàleg i la comunicació. Socialització de l’espai urbà.
Estratègia metropolitana. 
Revisió del planejament existent.

COMISSIÓ D’URBANISME

La Comissió d’Urbanisme aposta per una interlocució amb la direcció de l’Àrea d’Ecologia, Urbanisme, Infraestructures i Mobilitat per generar una reflexió
conjunta sobre les estratègies més urgents i plantejar propostes concretes sobre un model de co-reflexió i treball sobre els temes essencials quant a
habitatge, mobilitat, equipaments, teixits productius i medi ambient. També per incidir sobre els temes urbanístics menors que, en no ser atesos, es
transformen en problemes socials als barris.

Les prioritats estan marcades per la voluntat de reflexionar sobre un model d’estratègies urbanes que s’arrelen al context i a les necessitats actuals,
articulades segons aquests eixos principals:

PLA DE TREBALL FAVB
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Incidir en els problemes concrets que apareixen als nostres barris en relació a l’amiant.
Vetllar per les bones pràctiques en els processos de desamiantat.
Seguiment de l’actuació de l’Ajuntament sobre el cens de l’amiant, procés de desamiantat i divulgació del perill d’aquesta contaminació.
En el marc de la Comissió per a l’Erradicació de l’Amiant a Catalunya (EAC), seguiment del compliment del Pla Nacional per a l’Erradicació de l’Amiant.
Impulsar la futura Llei catalana contra l’Amiant.
Coordinació amb altres moviments veïnals de Catalunya i de l’Estat que lluiten contra l’amiant.

VOCALIA DE MEDI AMBIENT

L’experiència de treball de la vocalia en una gran varietat de temes ha portat a la creació de tres comissions específiques:

La comissió contra l’amiant, que treballa per a l’eliminació d’aquest material a tota la ciutat i per incidir en les polítiques a nivell de Barcelona i de
Catalunya. Per a aquest curs preveu:

La comissió de residus, centrada en realitzar l’avaluació de la seva gestió en els diferents barris de la ciutat i en propiciar un canvi de model de recollida i
tractament.

Comissió de contaminació electromagnètica, una de les que cal reforçar.

COMISSIÓ D’HABITATGE

La comissió vol continuar vetllant per la coordinació entre les entitats signants de la Crida a un Pacte per l’Habitatge i pressionar perquè l’aprovació de la
nova Llei estatal pel Dret a l’Habitatge inclogui una veritable protecció front als desnonaments i la limitació del preu del lloguer, tal i com reclamen els
relators de l’ONU, que s’han pronunciat sobre el bloqueig actual del text al Congrés dels Diputats. Seguiment de les diferents campanyes autonòmiques i
de ciutat en relació amb l’habitatge. Reforç de la dinàmica de la comissió. Instar el Plenari a demanar l’exclusió de la ciutat de Barcelona dels beneficis que
atorga la Golden Visa, mitjançant l’instrument adequat, d’Iniciativa Ciutadana o d’altres.

COMISSIÓ DE PATRIMONI

Continuar eixamplant el treball en xarxa amb altres entitats defensores del Patrimoni. Ampliar i reforçar la pròpia Comissió de Patrimoni. Seguiment de
les fitxes proposades a la Taula Ciutadana del Patrimoni i proposta de noves: Camins històrics de Montjuïc, peces no catalogades... reflexió sobre el valor
dels conjunts. Insistència amb la Generalitat sobre el BCIN del Recinte de l’Escola Industrial.

COMISSIÓ de DONES

El treball de la comissió de dones es centra en vetllar perquè les dinàmiques i funcionament de les AV i de la mateixa Favb segueixi i millori el protocol de
bones pràctiques aprovat a l’assemblea de 2021. La comissió dona suport actiu al projecte de Totes Som Punt Lila per aconseguir barris lliures de
violència, així com a les dinàmiques feministes als barris i a les convocatòries feministes de ciutat.

Projecte contra la pobresa energètica a les escoles, amb l’objectiu de detectar la necessitat que pateixen algunes famílies que, per manca de recursos
econòmics, es troben en situació de pobresa energètica.

COMISSIÓ DE EDUCACIÓ

La comissió d’educació neix amb la voluntat de vetllar tant per l’estat dels equipaments educatius actuals i reivindicar de futurs, com per fer seguiment de
les necessitats socials i la lluita contra la pobresa infantil. Es reuneix amb una periodicitat mensual, amb la idea d’unir esforços per lluitar per l’educació
pública.

Les línies de treball de la comissió són:
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COMISSIÓ D’ESPAI PÚBLIC I TERRASSES

L’any 2022 ha estat el de la recuperació de l’espai públic post-covid; després de totes les restriccions, estava cantat que la ciutadania necessitava sortir al
carrer i viure l’espai públic. Ha estat també l’any dels conflictes amb les terrasses i els restauradors. La flexibilitat que es va facilitar als restauradors en
temps de pandèmia es va propagar com un virus i ha fet que la ciutat hagi patit un enorme desgavell que ha generat greus problemes de convivència, des
del soroll en zones massificades, a la manca d’espai dels vianants i a problemes evidents de salut.

Al 2022 ja vàrem denunciar en diferents comunicats tant la situació de desgavell com la necessitat de reconduir la situació. Malauradament, això no ha
passat i es pot preveure una primavera i estiu conflictius per l’abús evident dels restauradors en l’ús d’espai públic. Aquest abusos també es donen en
alguns altres col·lectius, com els skaters, o la gent que fa botellot.

Hem constatat també com és el mateix Ajuntament el primer que no compleix amb lesregulacions que aprova, com l’Ordenança de Terrasses o la
normativa de soroll, saltant-se un seguit de criteris i normes i permetent que diferents col·lectius les incompleixin amb enorme impunitat.

En aquest sentit, al 2023 treballarem les propostes següents:

• Promoure una nova Ordenança de terrasses, amb temes clau com les normatives ambientals -entre elles les de soroll-, més limitacions vers les
ubicacions i quantitat de taules i l’eliminació de qualsevol element condicionador (calefactors o refrigerants). Amb criteris especials per a zones
massificades i no massificades. I, en especial, tot un nou règim sancionador que faci front als nombrosos i reiterats incompliments. 

• Continuar la campanya de denúncies (“Foto Denúncia”), en especial un cop s’hagi normalitzat el cens del 2023 i solucionat totes les peticions
relacionades amb les terrasses extraordinàries-covid.

• Denunciar (potser a Fiscalia) el problema de les taules i tamborets a les façanes, que incompleixen la normativa d’accessibilitat: tot i la claredat de la
il·legalitat d’aquesta pràctica, segueix sent molt habitual.

• Telèfon específic del soroll: demanar millores en la gestió actual de les queixes per soroll i els conflictes amb restauradors.

• Campanya “Restauració amiga”: pensem que és possible acordar amb una part del sector un conjunt de bones pràctiques que no generin conflictes
veïnals. 

• Treballar amb la Xarxa Estatal contra el soroll d’altres de ciutats per unes “Terrasses respectuoses”. Madrid, Granada, Saragossa, Múrcia, San Sebastià i
moltes altres tenen problemes molt similars. Amb elles, volem treballar el dia internacional per la conscienciació sobre el soroll (26 d’abril).

A part de la Federació Estatal, seria bo fer xarxa amb ciutats catalanes amb el mateix problema: Girona, Tarragona, Mataró, Sabadell, etc.

Treballar els conflictes de soroll relacionats amb d’altres situacions: discoteques, skaters, màquines de neteja botellots, juntament amb entitats socials
com la XAVECS, la PACAME i d’altres. Campanya “A les 22:00, silenci a casa i al carrer”.

Escola Inclusiva: Treball per garantir l’atenció als Alumnes amb Necessitats Específiques de Suport Educatiu (NEE) i el seu dret d’escolarització en
centres ordinaris. L’Escola Inclusiva implica aconseguir que els alumnes puguin aprendre en condicions d’igualtat, malgrat les seves diferències, en els
centres sufragats amb fons públics, es a dir, els públics i els concertats.

Col·laboració amb el projecte Barri Espai de Convivència (BEC), que és una proposta vinculada a la implicació activa de les associacions veïnals dels
barris en el coneixement del teixit associatiu per part del veïnat. El projecte actual es vol consolidar amb una col·laboració estable amb les escoles de
Sant Andreu Nord.

Que no tanqui línies abans de la preinscripció i de conèixer la demanda real, i que ofereixi places de 1r d’ESO per cobrir, almenys, totes les places dels
alumnes matriculats a 6è de primària. També demanem la construcció urgent de més instituts, especialment als barris on hi ha menys oferta pública.

L’elaboració d’un mapa escolar, que és l’instrument de planificació dels equipaments i de l’oferta educativa en les diferents etapes d’educació infantil,
primària, secundària, com també promoure la construcció definitiva d’escoles que estan actualment en barracots.

Demandes al Consorci d’Educació:

La comissió també fa un treball d’intercanvi i coordinació a través de les associacions veïnals de cada barri perquè aquestes estiguin representades als
Consells Escolars de Districte.

La comissió es coordina amb diversos grups d’escoles de l’Eixample, Sant Andreu i Sant Martí que treballen per erradicar l’amiant de l’entorn dels centres
educatius.

Formem part del Consell Escolar Municipal de Barcelona (CEMB) i estem presents a través de les associacions veïnals associades als Consells Escolars de
molts districtes (CED).
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Concretar el canvi de model turístic que hem proposat des de la Favb.
Continuar treballant al CMTiC per impulsar noves idees, com el canvi de model i     actuacions concretes a la ciutat.
Fomentar les relacions amb la resta d’actors de la ciutat, tant socials com ambientals: ABDT i Ecologistes en Acció, entre d’altres.
Contacte amb gremis/grups de comerciants que no siguin de Barcelona Oberta per parlar de comerç i visitants. També amb altres gremis hotelers,
restauració...
Buscar aliances catalanes i estatals, com amb el tema del soroll. Com a mínim establir una xarxa de contactes a Madrid, València, Màlaga... per poder
fer algunes coses conjuntes, com la Xarxa SET que segueix l’ABDT. 
Treballar el tema dels Apartaments Turístics, que torna a agafar força amb el repunt turístic: calen noves regulacions i restriccions.
Treballar el tema fallit d’horaris comercials amb CCOO i UGT. Sembla que el model ha fracassat i caldria situar-lo i eliminar-lo.
Treballar el tema de turisme social -hi ha una organització internacional- i com la Favb hi podria col·laborar.
Treballar conceptes nous de turisme: social, sostenible, responsable, regeneratiu, etc...
Ampliar les relacions institucionals: Port de Barcelona, Turisme Generalitat, Diputació...

GRUP DE TREBALL TURISME

Després d’anys de debats, els conceptes de canvi de model turístic i de decreixement han calat prou en el discurs social i polític fins al punt que el mateix
Govern central i la Generalitat (proposta de “Compromís per un turisme responsable”) han fet propostes en aquest sentit. L’Ajuntament de Barcelona
també ha manifestat la necessitat de desmassificar el turisme a la ciutat, tot i que les propostes actuals tenen un caràcter més de desconcentració que de
desmassificació, que és el que pensem cal fer per resoldre els greus problemes que genera el turisme descontrolat.

És en aquest sentit que les actuacions proposades per al pròxim any tenen a veure amb aquesta idea de nou model, nou model que la Favb ha treballat i
presentat, i que caldrà impulsar amb accions concretes i propostes en detall a tots els nivells socials i institucionals.

Algunes de les propostes serien:

I si hi ha forces i gent, endegar el grup de treball de Drets Socials.

PROJECTE BARRI ESPAI DE CONVIVÈNCIA (BEC) A SANT ANDREU NORD

L’Associació Veïnal de Sant Andreu Nord Tramuntana té la intenció de promoure un projecte integrat amb la resta d’agents del barri: treballadors/es dels
serveis públics i de les entitats socials i col·lectius d’altres àmbits (culturals, esportius, juvenils, orígens de cultures diverses, habitatge, feminismes, etc.).

Aquesta connexió amb el teixit associatiu actiu és clau en el treball de barri i servirà també per reforçar l’estructura de l’associació veïnal. Al 2023 la
intenció és estructurar un grup de treball comunitari, i amb aquest objectiu s’ha realitzat un primer mapatge amb la junta de l’associació veïnal. Es faran
diferents trobades per definir tant l’estructura del grup com les línies d’acció, segons les forces i les disponibilitats de totes les persones i entitats.

A més, es vol establir un diàleg continuat amb la regidoria i els equips tècnics del Districte i la intenció és que acompanyin el projecte durant tot el procés,
especialment en àmbits específics, com serveis socials, tècnics de barri, d’educació, igualtat i interculturalitat.

I finalment, la intenció de construir aquest BEC Sant Andreu Nord des d’un procés obert a aportacions del veïnat i la seva participació activa i inclusiva.

D’altra banda, durant el 2023 també es farà una crida a les AV que tinguin la necessitat i la voluntat d’engegar un procés de dinamització comunitària al
seu barri, des de les estructures i de les metodologies que està fonamentat el BEC, a partir de l’any 2024. Un cop rebudes les propostes, la Junta de la
Favb, amb el suport de la Comissió d’Educació, les avaluarà i en presentarà els resultats a l’assemblea general de la Favb.

4. PROJECTES DE LA FAVB



#PLAdeTREBALL2023

08PLA DE TREBALL FAVB

Creació d’un pla de comunicació del projecte.

Arribar a joves i adolescents.

Interrelació amb altres grups de dones del barri.

Selecció d’aquests primers equipaments i comerços.

Formació als primers equipaments i comerços.

PROJECTE TOTES SOM PUNT LILA

El 2023 es vol consolidar el projecte al barri de Sant Antoni. L’objectiu general és la implementació del projecte Totes som Punt Lila als comerços,
equipaments i entitats del barri. Una vegada realitzats els diagnòstics de seguretat per part de les veïnes així com els mapatges d’identificació de zones i
potencials locals com a punts de referència, es proposa l’aplicació del projecte.

Accions generals d’inclusió i difusió proposades:

Amb la finalitat de consolidar el treball i fer-lo més obert es proposa la creació d’un pla estratègic de comunicació amb l’objectiu d’arribar a altres
col·lectius encara no identificats amb el projecte. Arribar a totes les diversitats implica promoure diferents mitjans i estratègies de difusió.

Un dels grups objectius d’aquesta consolidació és la de les persones adolescents i joves del barri, entenent que tenen els seus propis codis i lògiques
d’habitar-lo: les seves aportacions i implicació són fonamentals.

Generar estratègies per a la participació d’altres col·lectius de dones, organitzades o no, amb la finalitat de socialitzar el projecte el màxim possible per
consolidar la identitat i la pertinença al barri.

Accions particulars i operatives:

Promoure la reorganització i selecció dels locals i equipaments ja identificats i realitzar mapatges com un primer pas de reconeixement i localització
concreta.

Començar amb la posada en contacte, informació i formació sobre els Punts Liles de les persones referents de cadascun dels comerços i equipaments
seleccionats.

D’una altra banda, durant 2023 es definirà un nou barri per engegar el projecte. En aquest procés, de moment estan interessades les vocalies de dones
dels barris de Poblenou i Sarrià. El projecte està obert a altres peticions que siguin avalades per la Comissió de Dones de la Favb.

L’objectiu del projecte Totes som Punt Lila és el d’arribar al màxim possible de barris des d’una vinculació directa amb les vocalies de dones i feminismes
de les AV i la resta de teixit comunitari del barri. Així farem créixer aquesta xarxa de suport entre veïnes, o bé, els Radars Feministes, tal com planteja el
projecte.

ESCOLA VEÏNAL

L’Escola veïnal continuarà amb les sessions puntuals durant l’any segons les necessitats de les associacions i de les comissions de la Favb, que també
col·laboren amb aquest espai.

A més, durant el 2023, amb la Escuela Vecinal de la FRAVM-Madrid, volem pensar un curs compartit entre les dues federacions i les seves associacions.
Com a primera pluja d’idees seria un curs dedicat a reflexionar i construir un diàleg compartit a l’entorn de la urgència climàtica i la transició ecosocial.

I finalment, el grup de treball de l’Escola Veïnal es posa a disposició de les associacions veïnals per organitzar una sessió específica als barris segons els
seus interessos. També s’ofereix a fer un taller de temes específics, com realitzar el pla de treball de les entitats, un curs fet a mida per a les AV
interessades a repensar la seva metodologia.

COMUNICACIÓ I REVISTA ’CARRER’

A banda de la gestió comunicativa habitual -xarxes socials, notes i rodes de premsa, atenció a mitjans i associacions, suport a altres projectes de la
Favb...-, l’equip de Comunicació entoma aquest any el redisseny i la migració del web de la Favb -que cal fer per motius tècnics-; l’elaboració de quatre
números de Carrer -un d’ells especial, el monogràfic dedicat a les eleccions municipals-; la col·laboració amb La Veïnal, per a la producció de vídeos que
donin visibilitat a la Federació i les associacions veïnals; i la redacció de protocols que ajudin a millorar la comunicació amb la junta.

5. COMENTARI FINAL

Com sempre el programa es ambiciós, depèn de les nostres forces i de la participació activa. Som conscients també que queden coses fora que, en la
mesura que poguéssim deuríem abordar, especialment les qüestions derivades de la carestia de la vida, els abusos de les grans empreses i el
deteriorament dels serveis bancaris. Però som conscients de les forces que tenim i pensem que el primer pas es enfortir la feina que ja està en marxa.


